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gesproken over een excuusbrief die naar hen is gestuurd. Rondom de aanleiding van dit gesprek 
beginnen de aanwezigen te vertellen dat ze de vergunning voor de jaarmarkt 2022 al hadden 
ontvangen, maar dat er nog reactie was gekomen op hun brief van aug. 2022. Tevens waren 
voorwaarden opgenomen in de vergunning die ze niet hadden verwacht of niet zodanig waren 
besproken aldus de organisatie. Doel van dit overleg is om met elkaar het gesprek te voeren 
(evaluatie) editie 2022 en in te gaan op de brief van Dynamic

vooralsnog de voorwaarden uit de vergunning van toepassing zijn. Daarna hebben ze niks 
meer gehoord. Dynamic Promotion geeft aan mede omdat ze niets meer hebben gehoord 
geen gecertificeerde verkeersregelaars weg te zetten en omdat dit ook niet bij een eerder 
gesprek als zodanig naar vormen is gekomen. Een verkeersregelaar is ook niet nodig aldus 
Dynamic omdat ze dit met eigen mensen net zo goed kunnen doen. En als ze een 
verkeersregelaar hebben moet er toch iemand van de organisatie bij staan, want die weet wie 
er binnen mogen komen en verkeersregelaars hebben die kennis niet.
De verkeersdeskundige zag geen zaken in de schouw die risicovol waren, dit is gecheckt bij de 
boa's.

2. Ervaringen organisatie
De aanwezigen vinden dat editie 2022 goed is verlopen. De organisatie is van mening dat er te veel 
beveiliging aanwezig was, die te weinig te doen hadden. Het gebrek aan muzikale invullen werd 
ook als gemis ervaren. Het aantal bezoekers was minder dan vorige editie, of misschien waren er 
wel net zoveel bezoekers, maar was de verblijf tijd korter. Ze kijken terug op een goede jaarmarkt 
als het gaat om het bezoekersaantal. Verder geven de aanwezigen aan geen incidenten te hebben 
gehad. Ze geven aan dat beveiligers zijn ingeschakeld. Het gesprek met de beveiligers achteraf is 
gedaan via de mail. Daarin geven de beveiligers aan dat ze niets te doen hebben gehad. Zo 
moesten de beveiligers een hek verplaatsen of fietsers af laten stappen.

1. Opening
Aanleiding is brief van Dynamic Promotion (7-8-2022),
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Intern bij de gemeente is er gevraagd over er opvallende dingen zijn gezien tijdens de jaarmarkt. 
De boa's en verkeersdeskundige zijn tijdens het evenement aanwezig geweest. De boa heeft geen 
onregelmatigheden gezien. De verkeerzaken:

Omleidingsborden, dit was niet op orde. Dit moet intern worden besproken.
Ingang Lievevrouwepoort/Geert Vinkestraat, hier hangen twee C02 borden waarvan er maar 1 
was afgeplakt. Dit moet intern worden besproken. De organisator heeft die tijdens het 
evenement opgelost.
Geen verkeersregelaar gezien, wel een persoon van de organisatie bij de Visserstraat/Kromme
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opgenomen dat er geen excuses wordt gemaakt. geeft aan dat het niet in de brief staat,
maar dat de wethouder dit in een gesprek heeft gezegd. Daar was bij aanwezig (zij is helaas

met wethouder Knop en Baartmans, waarbij ook aanwezig was, waarbij is gezegd dat er

er nog nooit iets is gebeurd op de jaarmarkt. Daarnaast geeft aan dat verkeersbegeleiding

Vanuit de gemeente vertelt dat ze graag zouden willen zien dat niet alleen Dynamic

oppakt. Daarop geeft aan dat als je samenwerkt de kosten kunnen dalen maar dat het nog
steeds een hoog bedrag is, wat hij dan liever steekt in attracties voor kinderen dan in beveiliging
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door privéomstandigheden niet bij dit overleg aanwezig), maar ondanks dat, we gaan uit van de 
brief. Dynamic vervolgd dat er is afgelopen jaar een gesprek is geweest, dat was op een donderdag

Promotions of de werkgroep, maar dat er meerdere mensen actief zijn. De afgelopen maanden is 
gebleken dat een samenwerking elkaar kan versterken. Hoe mooi is het als je met elkaar 
voorbereidingen treft met horeca ondernemers om elkaar te versterken en niet individueel het

Beveiligers: Er zou in 2021 een excuus brief zijn gestuurd. De aanwezigen geven aan dat dit de brief 
is die op 2 september 2021 is gemaakt en verzonden is op 10 september 2021. Daarin is juist

Vanuit de gemeente wordt aangegeven dat er met meerdere gemeente en politie contact is 
geweest en daaruit tot de conclusie is gekomen dat dit aantal beveiligers proportioneel is in 
vergelijking met het bezoekersaantal en context van het evenement in combinatie met de andere 
activiteiten die op dat moment plaatsvonden in het district.

ook door middel van hekken kan. En kan EHBO worden afgeschaald, er is namelijk geen incident 
geweest waarbij er EHBO moest komen.

Conclusie: paar puntjes die intern beter kunnen en de mail over de verkeersregelaar moet nog 
worden uitgezocht waarom er geen terugkoppeling is geweest.

geeft aan in het kader van de compensatie niet te weten hoe ze iets kunnen betekenen langs 
de hele linie van beveiligers, etc. Want we werken niet anders dan bij andere organisatoren en de 
compensatie staat ook niet opgenomen in de vermeende excuusbrief. Dynamic Promotions geeft 
aan dat ze wel dit gevoel hebben, omdat er andere evenementen zijn waar geen beveiligers 
rondlopen. Vanuit de gemeente wordt aangegeven dat niet alle evenementen beveiligers worden 
geëist, want dit wordt gebaseerd o.b.v. advies van adviseurs waarbij er gekeken wordt naar de 
context ed.

geeft aan dat die zich als jaarmarkt zwaar beoordeeld voelt dat er beveiligers werden 
gevraagd. Het is aan de vergunningverlener om de kaders te bepalen, maar in deze tijd vindt hij 
het jammer dat de vergunningaanvraag vroeg was en niet afwijkt van andere aanvragen. En dat ze 
dan een maand van te voren krijgen te horen dat er zware eisen komen, waarbij we niet meer 
kunnen schakelen.

geeft aan dat de vergunningverleners kaders moet invullen, waarbij de politie een 
terugwerkende beweging maakt, waardoor de beveiliging bij de organisatie wordt gelegd, wat in 
het verleden bij de gemeente lag. Ze hebben de financiën beken en geven aan verlies te draaien 
gezien de kosten die moeten worden gemaakt vanwege de voorwaarden die zijn gesteld. Als dit 
niet wijzigt, komt er geen 50e editie vanwege de kosten.

moet worden gezocht naar een compensatie voor Dynamic Promotions. Dit is teruggekoppeld met 
Er werd aangegeven dat ze dachten dat deze compensatie in de brief stond, maar dit is 

mondelings gegaan.

3. Jaarmarkt 2023
geeft direct aan dat ze het liefst gewoon geen beveiliger wilt bij de volgende editie, omdat
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bezoekersaantal voor het aantal beveiligers dat wordt vereist. Daarop wordt vanuit gezegd

ze gaan bouwen op de Westdam voor het ijsfestijn. Hij hoorde in de
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welke weinig tot niets te doen hebben. En daarnaast als we samenwerken gaan we ook mee 
betalen aan beveiliging van de horeca in de avond. Dynamic geeft aan snel duidelijkheid te willen 
over de eisen voor de editie van 2023. Gaan er vergelijkbare voorwaarden worden opgenomen?

4. Rondvraag
Nog een vraag van

Afspraak: gesprek deze week nog plannen voor in november (als dit nog mogelijk is). Doel van dit 
gesprek is om de organisatoren mee te nemen in de beweegredenen en argumenten waarom er 
bepaalde zaken worden geëist (zoals het aantal beveiligers).

dat het niet alleen aan het bezoekersaantal ligt, maar er ook wordt gekeken naar de context. En 
hiervoor zijn de adviseurs nodig. De personen aanwezig begeleiden het proces.

Het gesprek over de compensatie is bij deze afgesloten, nu het mondelings is gesproken.
zegt daarop dat er een gesprek is geweest over een ander onderwerp waar ook een bestuurlijke 
toezegging is gedaan over beschikbaar budget wat achteraf anders bleek te zijn. Het kan volgens 
hem niet zo zijn dat voor een tweede keer toezegging wordt gedaan, waar er vervolgens niks mee 
gedaan wordt omdat dit niet vast ligt. Hierop zegt wethouder Gommeren op terug te komen.

komt vanuit de gemeente met het idee om met alle partners, zowel intern als extern, een 
risico classificatie te maken en van daaruit wordt er beoordeeld welke maatregelen nodig zijn. Let 
wel het gaat hier om een gezamenlijke verkenning. De burgemeester is het bevoegd gezag en 
daarmee bepaalt hij welke voorwaarden worden gekoppeld aan het besluit. Maar de verkenning 
kunnen we samen uitvoeren. Dynamic geeft aan dat dit dan snel moet plaatsvinden gezien de 
voorbereidingen voor de editie 2023. Eigenlijk nog in november moet dit plaatsvinden. De intentie 
om snel te schakelen is er, of dat ook daadwerkelijk lukt is een tweede. Maar de gemeente gaat 
zich hiervoor inzetten om de partners samen te brengen en het overleg te hebben met Dynamic 
over de editie 2023.

wandelgangen dat er onduidelijkheid is over het effect van de wegsleepregeling. Of er dan bij de 
bouw van de tent een lege Westdam is en hoe we dat dan gaan oplossen als er auto's staan.

heeft eerder contact gehad met het Ijsfestijn en koppelt dit aan zijn contactpersoon terug.

geeft aan dat dit gesprek vroeg moet plaatsvinden, want in december start de inschrijving 
van de standhouders. Daarnaast vindt zij het belangrijk om te weten waar de grens ligt van het
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